
 

 

 

Zápis z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 31. října 2024, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH) (od 12:00 do 13:00 a od 13:35 do 16:58), Petra Kafková (PK), 
Štěpán Novotný (ŠN) (do 17:31), Marek Pavlovský (MP), Petr Přikryl (PP), 
Martin Soušek (MS), Radim Vašík (RV)  

 
Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: Václav Brabec (VB) (do 16:43), Jiří Bobek (JB) (od 12:26 do 13:45) 

Hosté: Eva Skořepová (ES) (do 17:08), Karel Bauer (KB) (od 13:18 do 14:52) 

 

(i) Projednání zápisu z předchozího zasedání VV ČSJ a kontrola úkolů 

 
Zápis ze zářijového zasedání Výkonného výboru byl jednohlasně schválen bez připomínek.  

 
K úkolu 20-14 (Vytvořit poptávku a zajištění nabídek pojištění činností a majetku ČSJ a jeho členů): 
Úkol trvá. JH informoval, že pojištění lodí od pojišťovny Pantaenius je vhodné převážně pro pojištění 
lodí na akce v zahraničí s potřebou vysokého pojistného krytí. Pro pojištění lodí na akcích v ČR je 
dostačující pojištění u pojišťovny Allianz s nižším pojistným krytím. Na webu ČSJ v záložce „Pojištění“ 
bude nově zřízena možnost pro uzavírání pojištění lodí členů ČSJ u pojišťoven Pantaenius a Allianz. 
 
K úkolu 24-05 (Vyplatit první část upravených budgetů SpS a SCM pro sezonu 24 na základě zaslaného 
vyúčtování): 
Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení první části upravených budgetů SpS a SCM pro sezonu 24 na 
základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. 
 
K úkolu 24-06 (Vyplatit účastnicím OH zbývající část podpory od ČOV ve výši 34 tis. Kč na osobu): 
Úkol splněn. MS informoval, že příspěvky všem účastnicím OH jsou vyplaceny. 
 
K úkolu 24-07 (Vyplatit poslední část budgetů pro jednotlivé reprezentanty RD 28 pro zbytek sezony 24 
na základě zaslaného vyúčtování): 
Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení poslední části budgetů pro jednotlivé reprezentanty RD 28 pro 
zbytek sezony 24 na základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. 
 
K úkolu 24-08 (Vyplatit závodníkům schválený příspěvek na akce MS/ME 2024 v souladu se směrnicí 
C20 na základě vyúčtování): 
Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení příspěvku na akce MS/ME 2024 v souladu se směrnicí C20 a na 
základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. 
 
K úkolům 24-09 a 24–12 (Vyplatit závodníkům odměny za výsledky na MS a ME pro členy RD a juniory 
dle směrnice C21 na základě zaslaného vyúčtování): 
Úkoly trvají. MS informoval, že vyplácení odměn za výsledky na MS a ME pro členy RD a juniory dle 
směrnice C21 na základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. 



 

 

 
K úkolu 24-11 (Předložit závěry a doporučení z výsledků zjištění Kontrolní komise ze dne 14. 8. 2024): 
Úkol splněn. MS a ŠN předložili následující zprávu: 
VV uložil MS a ŠN předložit závěry a doporučení z výsledků zjištění Kontrolní komise ČSJ ze dne 14. 8. 
2024. Tímto bodem jsme se společně velmi intenzivně zabývali a došli jsme k těmto závěrům, které 
budou mít výrazný přínos k transparentnosti veškerých zaúčtovaných dokladů. Jednotlivé body řešení: 

1. cloudové účetnictví, které umožňuje všem členům VV a KK nahlížet na veškeré zaúčtované 
položky (již splněno) 

2. školení členů VV a KK v účetním systému ACONTO, které zajistí MS 
3. zřízení přístupů na cloud – přístup do počítače zajistí RV ve spolupráci s Milan Šormem 

a přístupová práva do účetního systému zajistí MS 
4. možnost pro všechny osoby z VV a KK kontrolovat průběžně všechny zaúčtované doklady, a to 

na základně naskenovaných prvotních dokladů 
5. zorganizovat seminář pro členy RD, SpS, a SCM s tématem "Vyúčtování příspěvků na činnost" 

- zpracujeme manuál pro vyúčtování, který bude aktivně prezentován v rámci semináře. 
 
K úkolu 24-13 (Uzavřít s trenérem SCM iQFOiL smlouvu na období od 1. 10. 2024 do 30. 9. 2025 
s automatickým prodloužením do 30. 9. 2028): 
Úkol splněn. PP informoval, že smlouva s trenérem SCM iQFOiL na období od 1. 10. 2024 do 30. 9. 
2025 s automatickým prodloužením do 30. 9. 2028 je uzavřena a nahraná v registru smluv ČSJ. 
 
K úkolu 24-14 (Realizovat nákup služeb od jednotlivých lodních tříd pro realizaci programu TALENT – 
podpora ALT na základě zaslání objednávky služeb a na základě vyúčtování odsouhlaseného předsedou 
komise mládeže): 
Úkol trvá. MS informoval, že realizovat nákupu služeb od jednotlivých lodních tříd pro realizaci 
programu TALENT – podpora ALT na základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. 
 
K úkolu 24-15 Realizovat nákup služeb od jednotlivých klubů ČSJ pro realizaci programu TALENT – 
podpora klubů na základě zaslání faktury od klubů): 
Úkol trvá. MS informoval, že realizovat nákupu služeb od jednotlivých klubů ČSJ pro realizaci programu 
TALENT – podpora klubů na základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. 
 
 

(ii) Sportovní úsek ČSJ 

 
Výkonný výbor ČSJ gratuluje Milanu Koláčkovi a Milanu Tomkovi k vítězství v závodě Rolex Middle Sea 

Race v kategoriích IRC Double-Handed a ORC 5.  

Dále gratuluje posádce Zdeněk Pavliš/Klára Pavlišová k zisku stříbrných medailí a posádce Michaela 

Pavlišová/Marek Pavliš k zisku bronzových medailí na mistrovství Evropy třídy Tornado v Quiberon ve 

Francii. 

VV také blahopřeje Johaně Kořanové Nápravníkové s Jakubem Nápravníkem ke zlaté medaili na 

mistrovství Evropy třídy Fireball v kategorii Žena na lodi a v kategorii závodníků do 25 let Lucii Štursové 

s Dominikem Dragounem také ke zlatu. 

Dále VV děkuje a oceňuje Karla Hrubého, který uspořádal akci 30 let olympijské třídy Laser (ILCA) v ČR 

a sezval všechny současné i bývalé závodníky, takže se jich na konci září sešlo na Nových Mlýnech 51. 

 
1) informace z komise vrcholového sportu 

 



 

 

 
ŠN – podal informace o činnosti Komise vrcholového sportu ČSJ za období říjen 2024. 
Zápis o činnosti KVS je přílohou tohoto zápisu. 
 
ŠN – informoval, že do Centra sportu MV OLYMP jsou pro rok 2025 na pozici instruktor sportu zařazeni 
tito závodníci: Kateřina Švíková, Zosia Burska, Sára Tkadlecová, Vojtěch Koška, Barbora Švíková 
a Kristýna Piňosová. David Drda, Linda Dokoupilová, Lukáš Kraus, Ondřej Baštář, Nela Sadílková 
a Kateřina Altmanová jsou zařazeni na pozici smluvní sportovec (SMLS). 

VV vzal předložené informace na vědomí. 
 
ŠN – informoval, že v anketě o nejlepšího jachtaře World Sailing 2024 bylo za ČSJ na návrh ŠN 
hlasováno následujícím způsobem: 
Female: Odile van Aanholt & Annette Duetz (NED) 
Male: Diego Botin & Florian Trittel (ESP) 
Young Female: Eve McMahon (IRL) 
The 11th Hour Racing Sustainability Award: The IODA ROPE Program 
Team of the Year: Spain SailGP Team (ESP) 
Young Male: Max Maeder (SGP) 
Team: Spain SailGP Team (ESP) 
Výkonný výbor vzal předloženou nominaci na vědomí.  
 
ŠN – předložil návrh na rozdělení sponzorského daru Teamu Rodop iQFoil: 
Alexandra Lojínová – 110 000 Kč 
Šimon Skřepek – 110 000 Kč 
Nela Sadílková – 110 000 Kč 
David Drda – 110 000 Kč 
Kristýna Piňosová – 35 000 Kč 
Eva Skořepová – odměna 25 000 Kč 
Celkem: 500 000 Kč 
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje rozdělení sponzorského daru Teamu Rodop iQFoil: 
Alexandra Lojínová – 110 000 Kč, Šimon Skřepek – 110 000 Kč, Nela Sadílková – 110 000 Kč, David Drda 
– 110 000 Kč, Kristýna Piňosová – 35 000 Kč, Eva Skořepová – odměna 25 000 Kč. Celkem 500 000 Kč. 
Finance budou vyplaceny na základě zaslaného vyúčtování. 
 
Výsledky hlasování: pro: ŠN, PK, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: nehlasoval: JH 
Návrh usnesení byl schválen. 
 

 

2) informace z komise mládeže, činnost SCM a SpS 
 
PP – podal informace z jednání komise mládeže ČSJ, které se konalo 23. 10. 2024 prostřednictvím MS 
Teams. Zápis z jednání KM je přílohou tohoto zápisu. 
VV bere předložené informace na vědomí. 
 
PP – podal informace o činnosti družstev SCM a SpS. Zprávy trenérů SCM a SpS za září 2024 jsou 

přílohou tohoto zápisu.  

 
 

3) informace trenérsko-metodické komise a jachtařské akademie 
 



 

 

PK – podala informace z jednání Trenérsko-metodické komise ČSJ, které se uskutečnilo dne 22. 10. 
2024 od 20:00 prostřednictvím MS Teams. Zápis z jednání TMK je přílohou tohoto zápisu. 
VV vzal předložené informace na vědomí. 
 
PK – informovala o podzimním školení trenérů III. třídy, které se konalo v termínu 5. – 6. 10. 2024 v YC 
CERE pod vedením Antonína Mrzílka. Martin Trčka a Ondra Teplý přispěli svými zkušenostmi ze 
zahraničních regat, především Martin Trčka postřehy z OH 2024 v Marseille. 

 
PK – informovala, že na výzvu o školení trenérů 3. třídy v roce 2025 projevily do 22. 10. zájem dvě 
regionální organizace. RO Vysočina a Jihomoravský kraj a RO Moravskoslezský kraj mají zájem 
o proškolení 8 osob (každá). 

 
PK – informovala, že dne 3. 10. 2024 se konala schůzka spolupracujících sportovních svazů a FTVS UK 
ohledně trenérské licence A. Za TMK se schůzky účastnil Štěpán Novotný. Schůzka byla zaměřena na 
závěrečné práce trenérské licence A, využívání/zneužívání AI a apelaci na sportovní svazy o dostatečné 
vedení závěrečné práce. 
 

4) informace z jednání sportovního úseku 
 
ŠN – podal informace z jednání Sportovního úseku ČSJ, které se uskutečnilo dne 29. 10. 2024 od 20:00 
prostřednictvím MS Teams. Zápis z jednání SÚ ČSJ je přílohou tohoto zápisu. 
 
ŠN – podal informace ze semináře: Boj proti negativním jevům ve sportu, který pořádala NSA dne 19. 9. 
2024. Odkaz na tiskovou zprávu: https://nsa.gov.cz/dalsi-krok-k-bezpecnemu-prostredi-ve-sportu-
historicky-prvni-setkani-svazovych-safeguardu/ 
 
ŠN – informoval, že dne 29. 10. 2024 byl na ČOV zaslán návrh na zařazení Kateřiny Švíkové do Top 
Teamu ČOV pro rok 2025. VV vzal rozhodnutí SÚ na vědomí. 
 
ŠN – předložil návrh na zaslaní nominace do Executive Commitee IQFoil class pro španělského trenéra 
Jaime Andrés Castro, který spolupracuje se sestrami Švíkovými.  
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje návrh na zaslaní nominace do Executive Commitee IQFoil 
class pro španělského trenéra Jaime Andrés Castro. 
 
Výsledky hlasování: pro: ŠN, PK, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: 0 nehlasoval: JH 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
ŠN – předložil návrh na složení reprezentačního družstva ČSJ pro sezonu 2025. Budgety a systém 
podpory budou řešeny na listopadové schůzi Sportovního úseku. 

RD 2025 

Klára Himmelová – ILCA 6 

Linda Dokoupilová – ILCA 6 

Zosia Burska – 49erFX 

Sára Tkadlecová – 49erFX 

David Drda – IQFoil 

Kateřina Švíková – IQFoil 

Barbora Švíková – IQFoil 

Kristýna Piňosová – IQFoil 

Nela Sadílková – IQFoil 

https://nsa.gov.cz/dalsi-krok-k-bezpecnemu-prostredi-ve-sportu-historicky-prvni-setkani-svazovych-safeguardu/
https://nsa.gov.cz/dalsi-krok-k-bezpecnemu-prostredi-ve-sportu-historicky-prvni-setkani-svazovych-safeguardu/


 

 

 
 
 
 
 
 
 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje složení reprezentačního družstva ČSJ pro sezonu 2025: 
Klára Himmelová ILCA 6, Linda Dokoupilová ILCA 6, Zosia Burska 49er FX, Sára Tkadlecová 49erFX, 
David Drda IQFoil, Kateřina Švíková IQFoil, Barbora Švíková IQFoil, Kristýna Piňosová IQFoil, Nela 
Sadílková IQFoil, Kateřina Altmanová IQFoil, Vojtěch Koška Formula Kite, Lukáš Kraus 49er, Ondřej 
Baštář 49er, Jindřich Houštěk Formula Kite, Dominika Braunová Formula Kite.  
 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, PK, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se:  
Návrh usnesení byl schválen. 
 
SÚ předložil návrh na složení jednotlivých týmů SpS a SCM pro sezónu 2025. 
 
ŠN – předložil návrh na složení SpS Optimist pro rok 2025: 
 

Jméno příjmení  Ročník  Kategorie zařazení  

Tomáš Grodl  2010  A  

Marek Štolba  2011  A  

Filip Otta  2012  A  

Ela Berntová  2011  A  

Matilda Košíková 2011 A 

David Hrubý  2011  A  

Patrick Štafa  2010  A  

Anna Skořepová  2012  A  

Hynek Zákoucký  2011  A  

Jakub Lojka  2011  A  

Hynek Dokoupil  2011  A  

Tereza Ottová  2012  A  

Kateřina Tomolová  2012  B  

Max Valenta  2012  B  

Dorota Gráczová  2011  B  

 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje složení SpS Optimist pro rok 2025. Tým A: Tomáš Grodl, 
Marek Štolba, Filip Otta, Ela Berntová, Matilda Košíková, David Hrubý, Patrick Štafa, Anna Skořepová, 
Hynek Zákoucký, Jakub Lojka, Hynek Dokoupil, Tereza Ottová. Tým B: Kateřina Tomolová, Max Valenta, 
Dorota Gráczová. 
 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: PK 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
ŠN – předložil návrh na složení SCM ILCA 4 pro rok 2025. Po diskuzi členů VV tento návrh ŠN stáhl 
a návrh bude vrácen SÚ ČSJ k dalšímu projednání a následnému předložení na listopadovém zasedání 
VV. 
 
ŠN – předložil návrh na složení SCM ILCA 6 pro rok 2025: 
 

Kateřina Altmanová – IQFoil 

Vojtěch Koška – Formula Kite 

Lukáš Kraus – 49er  

Baštář Ondřej – 49er 

Jindřich Houštěk – Formula Kite 

Dominika Braunová – Formula Kite 



 

 

ILCA 6 SCM A  

Tatiana Bělunková 2008 

Beata Dokoupilová 2008 

Jan Bělík 2007 

Jan Valenta 2007 

Jeremiáš Přikryl 2007 

Jiří Tomeš 2010 

ILCA 6 SCM B   

Jan Kříž 2008 

Jan Fikáček 2007 

Helena Hýžová 2008 

Federico Milan Falc 2007 

 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje složení SCM ILCA 6 pro rok 2025. ILCA 6 SCM A: Tatiana 
Bělunková, Beata Dokoupilová, Jan Bělík, Jan Valenta, Jeremiáš Přikryl, Jiří Tomeš. ILCA 6 SCM B: Jan 
Kříž, Jan Fikáček, Helena Hýžová, Federico Milan Falc. 
 
Výsledky hlasování: pro: ŠN, PK, MP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: JH, PP 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
ŠN – předložil návrh na složení SCM IQFOiL a SpS T293 pro rok 2025: 
 

Jméno Ročník kategorie  

Šimon Skřepek 2007 U19 SCM  

Alex Lojínová  2007  U19  SCM  

František Burda  2010  U17  SCM  

Štěpán Loužek  2008  U19  SCM  

Zdeněk Plch  2009  U17  SCM  

Marek Křenek  2010  U17  SCM  

Anna Bauerová  2008  U19  SCM  

Ina Bauerová  2010  U17  SCM  

Nicol Quittnerová  2010  U17  SCM  

Natálie Quittnerová  2007  U19  SCM  

Kristýna Štěpánková  2010  U17  SCM  

    

Jindřich Piňos  2011  U15  SpS  

Jakub Roušal  2012  U15  SpS  

 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje složení SpS T293 a SCM IQFOiL pro rok 2025. SCM: Šimon 
Skřepek, Alex Lojínová, František Burda, Štěpán Loužek, Zdeněk Plch, Marek Křenek, Anna Bauerová, 
Ina Bauerová, Nicol Quittnerová, Natálie Quittnerová, Kristýna Štěpánková. SpS: Jindřich Piňos, Jakub 
Roušal. 
 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, PK, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
Na žádost trenéra SCM 29er bude návrh na složení SCM 29er předložen až na následujícím jednání KM 
a následně k projednání na listopadovém zasedání VV. Návrh na složení pro SpS Feva byl z SÚ trenérovi 
vrácen k dopracování a bude předložen ke schválení taktéž listopadovém zasedání VV. 



 

 

 
ŠN – předložil návrh na přidělení budgetů pro Para sportovce na rok 2024: 

Budgety para dotace od NSA 

Celkem 46 727,0 Kč 

D. Bína 23 363,5 Kč 

A. Sadílek 23 363,5 Kč 

 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje přidělení budgetů pro Para sportovce na rok 2024: Daniel 
Bína 23 363,50 Kč, Alexandr Sadílek 23 363,50 Kč. Budgetů budou vyplaceny na základě zaslaného 
vyúčtování. 
 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, PK, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
ŠN – předložil návrh na přidělení svazových lodí Laser na rok 2025: 

Přidělení lodí Laser na rok 2025 

Antonín Brückner 192635 

Sofie Čaganová 216800 

Johana Klímová 203038 

Jiří Fišer 190137 

 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje přidělení lodí Laser na rok 2025: Antonín Brückner – č. 
192635, Sofie Čaganová – č. 216800, Johana Klímová – č. 203038, Jiří Fišer – č. 190137. 
 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, PK, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se:  
Návrh usnesení byl schválen. 
 

 
5) nominace na mezinárodní závody 

 
Žádné nominace nebyly předloženy  
 
 

(iii) Administrativně-technický úsek ČSJ 

 

1) mistrovství ČR 
 
MP – podal informace z MČR RS Vareo. 
 
MP – informoval, že bylo bez náhrady zrušeno MČR TR 420 (CTL 241140). 
 
RV – podal informace z MČR na moři 28. Česká námořní rallye. Dále jako garant podal RV informace 
z MČR Evropa. 
 
MS – podal jako garant ČSJ informace z MČR RS 700. Poslední letošní MČR CTL 241141 TR Q se 
uskuteční 8. -10. 11. 2024 v Praze v YC CERE.  
 
MP a RV – V rámci zasedání VV proběhla diskuse k vypisování MČR pro rok 2025 pro jednotlivé lodní 
třídy a byly diskutovány především lodní třídy, kde medián počtu startujících posádek, které dokončili 



 

 

alespoň 1 rozjížďku, na pohárových závodech P-7 v roce 2024 nedosáhl počtu 10. Dále proběhla 
diskuse kategorií MČR pro rok 2025. Další diskuse ohledně MČR 2025 aktuálně probíhá. 
 
 

2) informace z PR komise 
 
ES – předložila návrh nominací v jednotlivých kategoriích pro anketu Jachtař roku 2024. 
Online hlasování bude na webu ČSJ probíhat od 1. do 15. listopadu 2024. Slavnostní vyhlášení ankety 
se uskuteční 29. listopadu 2024 v Praze v klubovně Golfu Hostivař. 
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje po diskusi a úpravách finální návrh nominovaných 

v každé kategorii ankety Jachtař roku 2024 následovně: muži – Jakub Dobrý (1999), Milan Koláček 

(1979)/Milan Tomek (1979), Petr Kučera (1986), Ondřej Teplý (1995), Viktor Teplý (1990); ženy –  Zosia 

Burska (2001)/Sára Tkadlecová (1999), Kristýna Chalupníková (2005), Johana Nápravníková Kořanová 

(1993), Barbora Švíková (2003), Kateřina Švíková (2001); juniorky – Beata Dokoupilová (2008, Linda 

Dokoupilová (2008), Karolína Lojková (2008) (společně s Petrem Pelnářem), Kristýna Piňosová (2005), 

Nela Sadílková (2006); junioři – Štěpán Beneš (2009), David Drda (2005), Vojtěch Koška (2005),  Lukáš 

Kraus (2006) / Ondřej Baštář (2006), Jiří Tomeš (2010); týmy – HEBE SAILING TEAM, JACHTKLUB BRNO, 

RODOP, TŘI SESTRY SAILING TEAM, YC NERATOVICE; Akce roku – Eurocup ILCA, 49er, 49erFX and 

Nacra17 Junior European Championships & 29er Eurocup, XI. letní Olympiáda dětí a mládeže 2024, 

Olympijský Festival Most, Czech Junior Nationals, 30 let lodní třídy ILCA.  

Výsledky hlasování: pro: PK, ŠN, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
Výkonný výbor rozhodl o nominaci v kategoriích Trenér roku 2024 a Mimořádný přínos jachtingu 
v roce 2024. Vítězové těchto kategorií budou vyhlášeni na slavnostním večeru ankety Jachtař roku 
2024. 
 
Výkonný výbor vzal na vědomí přehled PR za září a říjen a plán práce na listopad a prosinec, který je 

přílohou tohoto zápisu.  

 
3) informace z komise klubů, komise lodních tříd 

 
JH – předložil návrh na vypsání výběrového řízení na kandidáta/kandidátku na pozici PR manažera ČSJ. 
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje vypsání výběrového řízení na kandidáta/kandidátku na 

pozici PR manažera ČSJ. Podmínky výběrového řízení budou zveřejněny na webu ČSJ v aktualitách. 

 
Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV   proti: 0 zdržel se: 0  
Návrh usnesení byl schválen. 
 
 

4) informace z komise rozhodčích, komise HZS a komise měřičů a technických inspektorů 
 
MP – informoval, že jednání komise rozhodčích a komise HZS se uskuteční v pondělí 11. 11. 2024. 
 
MP – informoval, že byly zahájeny práce v rámci KR na překladu Závodních pravidel jachtingu            
2025–2028. 
 



 

 

MP – informoval, že Michal Žák složil zkoušky na mezinárodního rozhodčího soudce na Semináři pro IJ 
Riga (Estónsko).  
 
 

5) aktuální čerpání rozpočtu ČSJ 
 
RV – informoval Výkonný výbor o stavu čerpání rozpočtu roku 2024 ke dni 29. 10. 2024. 

 

RV – informoval členy VV o stavu návrhu rozpočtu pro rok 2025. Podrobně vysvětlil návrh jednotlivých 

položek rozpočtu na příjmové i výdajové stránce. Výkonný výbor vzal na vědomí aktuální stav návrhu 

rozpočtu pro rok 2025. 

VV ukládá všem členům VV zaslat Martinovi Souškovi do 15. 11. 2024 požadavky na jednotlivé 
rozpočtové kapitoly pro rok 2025 v souladu s předloženým návrhem rozpočtu pro rok 2025 a dále 
zaslat informaci o prostředcích, které nebudou v jednotlivých kapitolách v roce 2024 vyčerpány. 
 
 

(iv) Informace předsedy VV ČSJ a generálního sekretáře ČSJ 

 

RV – informoval, že ČSJ zaslal dne 30. 10. 2024 na World Sailing přihlášku na uspořádání semináře IRo 

v ČR v roce 2025 na návrh Komise rozhodčích. 

RV – informoval, že dne 30. 10. 2024 podepsal objednávku na meteo stanice pro trenérské čluny, které 
budou financovány z investiční dotace NSA 2025. Objednávka byla téhož dne odeslána dodavateli 
Maritime Race s.r.o.  
 
RV – podal informace o aktuálním průběhu dvou výběrových řízení na movitý majetek, která jsou 
zveřejněna na Portálu pro vhodné uveřejnění. 
VV bere předložené informace na vědomí. 
 
RV – informoval, že do systému LT ČSJ byly registrovány třídy RS Tera Sport a RS Tera PRO. 
 
DD – informovala, že dne 30. 9. 2024 se účastnila online semináře NSA s tématem “metodika 
vyplňování dotazníku k prioritizaci 2024“. Dne 1. 10. 2024 NSA zaslala odkazy na online dotazníky 
k prioritizaci 2024, které byly v řádném termínu 9. 10. 2024 na NSA vyplněné odeslány. 
 
DD – informovala, že dne 18. 11. 2024 se bude od 15:00 seminář, jehož součástí bude oznámení 
výsledků aktualizované prioritizace sportovních svazů, představení systému podpory sportovních 
svazů v roce 2025 a další aktuální agendy NSA vůči sportovním svazům. Za ČSJ se semináře účastní       
D. Dvořáková a Š. Novotný. 
 
 

(v) Různé 

 

MP – informoval, že aktuálně probíhají úpravy znění Národních předpisů Českého svazu jachtingu.  
 

MS – informoval, že probíhá tvorba CTL pro rok 2025. Aktuální stav tvorby CTL 2025 je pro všechny 
členy ČSJ dostupný po přihlášení v administrační sekci webu ČSJ. 
 
 



 

 

Příští zasedání VV se bude konat ve čtvrtek, 21. listopadu 2024 od 12 hod. přes Microsoft Teams. 

 

 

Zapsala: 

Dana Dvořáková 

Generální sekretář ČSJ 

 

 

Seznam příloh: 

1. Soupis usnesení z jednání VV ČSJ 31. 10. 2024 

2. Zápis o činnosti KVS ČSJ za říjen 

3. Zápis z jednání KM ČSJ – 23. 10. 2024 

4. Zprávy trenérů SCM a SpS za září 

5. Zápis z jednání TMK – 22. 10. 2024 

6. Zápis z jednání SÚ ČSJ – 29. 10. 2024 

7. Přehled PR září a říjen a plán práce na listopad a prosinec 

 

 



 

 

Soupis usnesení z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 31. října 2024, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH) (od 12:00 do 13:00 a od 13:35 do 16:58), Petra Kafková (PK), 
Štěpán Novotný (ŠN) (do 17:31), Marek Pavlovský (MP), Petr Přikryl (PP), 
Martin Soušek (MS), Radim Vašík (RV)  

 
Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: Václav Brabec (VB) (do 16:43), Jiří Bobek (JB) (od 12:26 do 13:45) 

Hosté: Eva Skořepová (ES) (do 17:08), Karel Bauer (KB) (od 13:18 do 14:52) 

 

1. Výkonný výbor ČSJ schvaluje rozdělení sponzorského daru Teamu Rodop iQFoil: Alexandra Lojínová 

– 110 000 Kč, Šimon Skřepek – 110 000 Kč, Nela Sadílková – 110 000 Kč, David Drda – 110 000 Kč, 

Kristýna Piňosová – 35 000 Kč, Eva Skořepová – odměna 25 000 Kč. Celkem 500 000 Kč. Finance 

budou vyplaceny na základě zaslaného vyúčtování. 

2. Výkonný výbor ČSJ schvaluje návrh na zaslaní nominace do Executive Commitee IQFoil class pro 

španělského trenéra Jaime Andrés Castro. 

3. Výkonný výbor ČSJ schvaluje složení reprezentačního družstva ČSJ pro sezonu 2025: Klára 

Himmelová ILCA 6, Linda Dokoupilová ILCA 6, Zosia Burska 49er FX, Sára Tkadlecová 49er FX, David 

Drda IQFoil, Kateřina Švíková IQFoil, Barbora Švíková IQFoil, Kristýna Piňosová IQFoil, Nela 

Sadílková IQFoil, Kateřina Altmanová IQFoil, Vojtěch Koška Formula Kite, Lukáš Kraus 49er, Ondřej 

Baštář 49er, Jindřich Houštěk Formula Kite, Dominika Braunová Formula Kite. 

4. Výkonný výbor ČSJ schvaluje složení SpS Optimist pro rok 2025. Tým A: Tomáš Grodl, Marek 

Štolba, Filip Otta, Ela Berntová, Matilda Košíková, David Hrubý, Patrick Štafa, Anna Skořepová, 

Hynek Zákoucký, Jakub Lojka, Hynek Dokoupil, Tereza Ottová. Tým B: Kateřina Tomolová, Max 

Valenta, Dorota Gráczová. 

5. Výkonný výbor ČSJ schvaluje složení SCM ILCA 6 pro rok 2025. ILCA 6 SCM A: Tatiana Bělunková, 

Beata Dokoupilová, Jan Bělík, Jan Valenta, Jeremiáš Přikryl, Jiří Tomeš. ILCA 6 SCM B: Jan Kříž, Jan 

Fikáček, Helena Hýžová, Federico Milan Falc. 

6. Výkonný výbor ČSJ schvaluje složení SpS T293 a SCM IQFOiL pro rok 2025. SCM: Šimon Skřepek, 

Alex Lojínová, František Burda, Štěpán Loužek, Zdeněk Plch, Marek Křenek, Anna Bauerová, Ina 

Bauerová, Nicol Quittnerová, Natálie Quittnerová, Kristýna Štěpánková. SpS: Jindřich Piňos, Jakub 

Roušal. 

7. Výkonný výbor ČSJ schvaluje přidělení budgetů pro Para sportovce na rok 2024: Daniel Bína 
23 363,50 Kč, Alexandr Sadílek 23 363,50 Kč. Budgety budou vyplaceny na základě zaslaného 
vyúčtování.  

8. Výkonný výbor ČSJ schvaluje přidělení lodí Laser na rok 2025: Antonín Brückner – č. 192635, Sofie 
Čaganová – č. 216800, Johana Klímová – č. 203038, Jiří Fišer – č. 190137. 

9. Výkonný výbor ČSJ schvaluje po diskusi a úpravách finální návrh nominovaných v každé kategorii 

ankety Jachtař roku 2024 následovně: muži – Jakub Dobrý (1999), Milan Koláček (1979)/Milan 

Tomek (1979), Petr Kučera (1986), Ondřej Teplý (1995), Viktor Teplý (1990); ženy –  Zosia Burska 

(2001)/Sára Tkadlecová (1999), Kristýna Chalupníková (2005), Johana Nápravníková Kořanová 

(1993), Barbora Švíková (2003), Kateřina Švíková (2001); juniorky – Beata Dokoupilová (2008, 

Linda Dokoupilová (2008), Karolína Lojková (2008) (společně s Petrem Pelnářem), Kristýna 



 

 

Piňosová (2005), Nela Sadílková (2006); junioři – Štěpán Beneš (2009), David Drda (2005), Vojtěch 

Koška (2005),  Lukáš Kraus (2006) / Ondřej Baštář (2006), Jiří Tomeš (2010); týmy – HEBE SAILING 

TEAM, JACHTKLUB BRNO, RODOP, TŘI SESTRY SAILING TEAM, YC NERATOVICE; Akce roku – 

Eurocup ILCA, 49er, 49erFX and Nacra17 Junior European Championships & 29er Eurocup, XI. letní 

Olympiáda dětí a mládeže 2024, Olympijský Festival Most, Czech Junior Nationals, 30 let lodní třídy 

ILCA. 

10. Výkonný výbor ČSJ schvaluje vypsání výběrového řízení na kandidáta/kandidátku na pozici PR 

manažera ČSJ. Podmínky výběrového řízení budou zveřejněny na webu ČSJ v aktualitách. 

 



 
 

 

 Zápis činnosti Komise Vrcholového Sportu ČSJ (KVS) 

v období říjen 2024 

 

Návrh Reprezentačního družstva pro rok 2025 

KVS připravilo návrh RD na rok 2025, součástí tohoto návrhu byly podklady k jednotlivými 
sportovcům. KVS návrh předložilo ke schválení na SÚ 29.10.2024. 

 

Závodník  Lodní třída 

RD 

Klára Himmelová 2002 ILCA 6 

Linda Dokoupilová 2006 ILCA 6 

Zosia Burská 2001 49er Fx 

Sára Tkadlecová 1999 49er Fx 

David Drda 2005 IQFoil 

Kateřina Švíková 2001 IQFoil 

Barbora Švíková 2004 IQFoil 

Kristýna Piňosová 2005 IQFoil 

Nela Sadílková 2006 IQFoil 

Kateřina Altmanová 2004 IQFoil 

Vojtěch Koška 2005 Formula Kita 

Lukáš Kraus 2006 49er Fx 

Ondřej Baštář 2006 49er Fx 

Jindřich Houštěk 2004 Formula Kita 

Dominika Braunová 2005 Formula Kita 

 

 

 

 

Zapsal: Štěpán Novotný 

 



Zápis z 11. jednání Komise Mládeže 2023-2027 

Dne 23.10.2024 od 20:00  Online MS Teams  

Přítomni: Přikryl Petr, Jan Štěpánek, Jana Košťálová, Michal Lojka 

 Omluveni: Ondra Bobek ,Petr Bříza, Dan Audy 

Hosté: Radim Vašík, Jiří Hýža, Petra Kafková, Štěpán Novotný. 

 

 

1. Schválení jmenovité nominace členů SPSa SCM , předložené trenéry SCM a SPS  Optimist, 

ILCA 4, ILCA 6, T293 a IQFoil. Předložené návrhy byli přítomnými členy KM jednomyslně 

přijaty. 

2. Na žádost trenéra SCM 29er bude nominace předložena až na následujícím jednání KM a 

následně VV ČSJ v Listopadu 2024. Nominace pro SPS Feva byla vrácena k dopracování. 

3. Štěpán Novotný na žádost předsedy KM seznámil členy KM s Návrhem na přerozdělení 

trenéro dnů v jednotlivých SPS a SCM, s náhledem do připravovaného rozpočtu ČSJ.O 

možnostech přerozdělení trenéro dnů budeme dál jednat. 

 

 

 

 

Diskuse probíhal průběžně k projednávaným tématům 

 

Schůze ukončena 22:15 

 

 

 

Zapsal:  Petr Přikryl předseda KM 

 

 

 

 

 

 

 

 



Návrh složení SpS Optmist pro rok 2025  

Jmenovitá nominace   

Jméno příjmení Ročník Kategorie zařazení 

Tomáš Grodl 2010 A 

Marek Štolba 2011 A 

Filip Otta 2012 A 

Ela Berntová 2011 A 

Matilda Košíková 2011 A 

David Hrubý 2011 A 

Patrick Štafa 2010 A 

Anna Skořepová 2012 A 

Hynek Zákoucký 2011 A 

Jakub Lojka 2011 A 

Hynek Dokoupil 2011 A 

Tereza Ottová 2012 A 

Kateřina Tomolvá 2012 B 

Max Valenta 2012 B 

Dorota Graczová 2011 B 

  

Návrh složení SCM ILCA 4 pro rok 2025 

Jmenovitá nominace  

Jméno příjmení Ročník Kategorie zařazení 

Vladimír Kováč 2010 A 

Richard Kováč 2008 A 

Daniel Beroun 2009 A 

Roxie Berta Bertoušková 2010 A 

Dymáková Liliana 2010 A 

Tereza Chlumská 2010 A 

Emma Mahr 2010 B 

Barbora Ottová 2009 B 

  

 Návrh složení SCM ILCA 6 pro rok 2025 

Jmenovitá nominace 

Jméno příjmení Ročník Kategorie zařazení 

Tatiana Bělunková 2008 A 

Beata Dokoupilová 2008 A 

Jan Bělík 2007 A 

Jan Valenta 2007 A 

Jeremiáš Přikryl 2007 A 

Jiří Tomeš 2010 A 

Jan Kříž 2008 B 

Jan Fikáček 2007 B 

Helena Hýžová 2008 B 

Milan Federico Falc 2007 B 

 



  

 

Návrh složení SpS T293 a SCM IQ foil pro rok 2025 

Jmenovitá nominace 

Jméno Ročník 2025 věk 2025 kateg.  

Šimon Skřepek 2007 18 U19 SCM 

Alex Lojínová 2007 18 U19 SCM 

František Burda 2010 15 U17 SCM 

Štěpán Loužek 2008 17 U19 SCM 

Zdeněk Plch 2009 16 U17 SCM 

Marek Křenek 2010 15 U17 SCM 

Anna Bauerová 2008 17 U19 SCM 

Ina Bauerová 2010 15 U17 SCM 

Nicol Quittnerová 2010 15 U17 SCM 

Natálie Quittnerová 2007 18 U19 SCM 

Kristýna 
Štěpánková 2010 15 U17 SCM 

     

Jindra Piňos 2011 14 U15 SpS 

Jakub Roušal 2012 13 U15 SpS 

     
 

  

  

  

  

  

   

 

 



Pravidelná měsíční zpráva za září 2024

Sportovní centrum mládeže
Lodní třída: 29er

Datum: 15.10.2024

V srpnu členové SCM absolvovali soutředění na Balatonu a závod Serie EuroCup High Performance Grand Prix 29er 
Eurocup 2024. Soustředění i samotného závodu se zúčastnilz i posádky týmu B. Obě akce proběhly pod vedením 
trenérů Marceli Mierzwickeho a Miroslava Horáka.

We had only 2 days of training due to strong wind.

First Day was mainly focused on Speed testing in bigger separations between the boats to focus on the VMG, Gust 
preparation.Manouvers were very good, acceleration sometimes are still too short in time with too much heeling 
but after they adjust to conditions they are pretty repeatable and efficient. But there is still a problem of knowing 
time on distance in changing conditions…

Second day of training we were in 5 boats with more speed testing and accelerations and moding in close quarters. 
First half of the Training huge difference was visible between A team and B team, especially Kaja/Petr and girls 
showed perfect boat and pressure control on demand, boys struggled to do it on their level but still not disaster, 
they had some problems surviving choppy waves, in under 10 knots. And the B team, accelerations were completely 
wrong without any preparation or control, same thing with moding, They all lack experience regarding boat specifics 
(accelerations, trapeze work, gate roundings) , sail trimming, precision. I can’t say bad thing about sailing skills, 
reading the wind I was looking pretty good, but its of no use when they don’t control the boat…

We also did some mixing in crews to share experience and suddenly boats were almost equal, and the quality of 
whole boat handling was on much bigger level, so I have to give credit to A team for real understanding what is 
going on the boat if they can share it and sail well with anybody that’s the moment when they don’t need any more 
learning now only mastering skills they got.

On the racing I will go briefly through Girls and Boys crew as there were no revalations, all races almost same. Girls 
starting too safe, always from the middle of the start line and too low on the line always, and then moding when it 
was not needed resulting in going to clear wind all race mostly about 10th on the top mark, They lacked going more 
to the side using shifts to gain some leverage maybe if not all the boats, check some and then sail on the shifts the 
rest, and reality was maybe 2-3 tacks every upwind sleeping through shifts, and losses not possible to repair later 



on. Similar with the boys, only difference is that boys actually tried to fight for winning the start, but always lost on 1 
min after start, probably because they could maintain speed in close quarters, sometimes because acceleration was 
too short many times 5s short… and then comes question of the weight, I know its not helping in low wind 
conditions as were on the regatta, but I think its restricting them psychologically, they still  try to do everything as all 
the small kids around them, not acknowledging that they need to adjust their way of boat handling to their weight 
and current wind conditions.

Kaja/Petr finished regatta 5th that’s super nice, I think racing against the female world champions in this wind was 
super beneficial for them, to see in which areas we need to put more focus on, some repeating mistakes were being 
too close to the line and then acceleration was too short or there was not enough space to do it properly, 
Upwind laylines were also a big problem on the first they, when no taking into account next shift that was coming in 
the lay line resulting in being over 200 m or so.

Upwind speed is good Moding is good but could be bit better after start this 1 min after lets say, there was a gap in 
performance to the top crews. Same With downwind VMG especially when defending, They lost few places on the 
gennakers because they don’t quite control pressure on the gennaker, they either go too Low or to high there is not 
pressure ,,juggling,,  and that was the huge difference to the Hungarian girls we need to work on that, also need to 
put more effort to look behind on the gusts and understand how are they moving… But overall im super satisfied 
with their work and I think they are too. PS penalties mentality, for some reason when they know they have a 
penalty they just refuse to do 360 for no reason… for the future they need to learn how to manage risk and then 
don’t be afraid to lose 5 places instead of dsq…

And for the B team Observations mainly Vanda/Matej and Klara/Berta
They have some serious problems with controlling the boat to their will, their intentions are mostly good, but they 
don’t have hours put to knowing the boat.

Strategically, they are well prepared, Tactically not so, or maybe they just don’t have means like speed to do what 
needs to be done, Often times just seeing them going in dirty wind no pressure, no sail trimming just waiting for the 
next race…

For Klara and Berta i have to say they show some talent on the gennakers on the attack mode, even tho they don’t 
come high on upwind they seem to gain on the gennaker and gates.

Same thing could be said about Monica with Eliska when they are in contact with the fleet, they try and sometimes 
do find a way to overtake boats and gain places.



And Huge shoutout to Vanda Matej on the last day of racing, before it was struggle like the rest of B team, but then 
on last 3 races, they just focus on themselves accelerate effectively, and are able to actually execute their plan, they 
choose safe option, more comfortable positions and are able to deliver if not full races, at least first upwinds are 
decent. Last race with 4 knots especially coming 3rd to the top mark they would probably loose it on downwind, and 
the race was canceled, but as for now they show potential.



 

 

 

 

 

 

Pravidelná měsíční zpráva za září 2024 
 

Sportovní centrum mládeže 

Lodní třída: Optimist 

Trenér: Jakub Halouzka 

Datum: 7.10.2024 

 

Organizační, administrativní a technické činnosti: 

• Řešení organizačních záležitostí týkajících se nadcházejících akcí (podzimní trénink a regata v Portoroži, 

závod na Gardě, MS v Argentině, trénink a závod v Torrevieji) 

• Zpracování návrhu na nové ložení SPS Q na příští sezónu 

• Postupné sestavování plánu sezóny na příští rok 

• Komunikace s rodiči dětí zařazených do SPS 

 

 

Trénink a mistrovství Polska 

Podobně jako v předchozích letech se i letos na začátku září jelo v Dziwnowě mezinárodní mistrovství Polska. 

Tentokrát to byl pro Poláky také poslední kvalifikační závod na MS. Se závodníky z SPS jsme se do Dziwnowa vypravili 

s 5 denním předstihem, abychom toho v mořských podmínkách co nejvíce natrénovali. Vítr nám po celou dobu 

soustředění přál. Trénink silném větru jsme využili ke zlepšení pohybu tělem do vlny, zintenzivnili a zpřesnili práci s 

otěžemi či zrychlili vybírání vody z lodi. Kromě řady speed testů, ve kterých jsme pilovali techniky jízdy, jsme 

absolvovali i několik tréninkových rozjížděk spolu se závodníky z Polska a Turecka. 

 

 

 

 

 



Také v následném třídenním závodě foukal silný vítr. V pátek jsme závodili na moři. Další dva dny jsme se již kvůli 

příliš velkým vlnám přesunuli na jezero. Zejména páteční velké vlny prověřily, nakolik se nám na tyto podmínky 

podařilo v tréninku připravit.  

 

Po třech dnech náročného závodění vybojoval Tomáš Grodl 21. místo. Hned v závěsu za Tomem získal 28. příčku 

Dáda Hrubý. 32. místo pak obsadil Patrick Štafa. Z 18 českých závodníkům se šesti z nich podařilo kvalifikovat do zlaté 

skupiny (25% pole) a dalším sedmi do stříbrné (tedy do první půlky pole). V závodě dominovala švédská 

reprezentace, která dlouhodobě patří k nejlepším na světě (zisk titulu na MS Optimist 2023 apod.).  

 

Celkové výsledky: 

https://www.upwind24.pl/baltic-cup-miedzynarodowe.../results 

 

https://www.upwind24.pl/baltic-cup-miedzynarodowe-mistrzostwa-psko-2024/results?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3E_-8gKyzngO0Z_D-ImPxO_7wU94oomtxnp2kMyYzhYT_ktDPRr3UaVvM_aem_YXXi-msPAGmaS938w1GazQ


Pravidelná měsíční zpráva za září 2024

Sportovní centrum mládeže
Lodní třída: RS Feva
Trenér: Miroslav Horák
Datum: 15.10.2024

V záři se členové SPS RS Feva účastnili závodu českého poháru Pohár YC Nechranice. Závod nebyl pokryt 
trenérem SPS. 

Výsledky závodu: 
• 2. místo - Martan – Křížek
• 3. místo - Krátký – Novotný
• 5. místo - Němcová – Naxerová
• 7. místo - Jeřábek - Lipták



 
 

 

Zápis z jednání Trenérsko-metodické komise ČSJ 

(TMK ČSJ) 
 

Jednání se uskutečnilo dne 22.10.2024 od 20:00 prostřednictvím MS Teams.  
   
Přítomen: Petra Kafková, Antonín Mrzílek, Markéta Švecová, Johana Novotná Rozlivková, Zdeněk 
Sünderhauf 
Omluveni: - 
 

1. Shrnutí podzimního školení trenérů 3. třídy 
 

Tonda Mrzílek shrnul školení trenérů 3. třídy, kterého se zúčastnilo 8 osob ve dnech 3.-5.10.2024 
v YC Cere. Dále poděkoval YC CERE za bezplatné poskytnutí salónku a člunu, dále OYC za 
zapůjčení lodí RS Tera a poskytnutí klubovny a občerstvení během svačinové pauzy, ČYKu za 
zapůjčení člunu a také Agátě a Albertovi za jejich trpělivost v roli figurantů. Bližší informace ze 
školení byly uveřejněny v článku zde: https://www.sailing.cz/clanky/skoleni-treneru-iii-tridy-vpraze 
 

2. Výzva na školení trenérů 3. třídy pro rok 2025 

Do 22.10. projevily zájem o školení trenérů 3. třídy pro rok 2025 dvě regionální organizace. RO 
Vysočina a Jihomoravský kraj a RO Moravskoslezský kraj mají zájem o proškolení 8 osob (každá). 
 

3. Vzdělávání pro vybrané trenéry pracující se softwarem Sailviewer 

Zdeněk Sünderhauf oslovil jednotlivé zájemce, kteří projevili zájem o nákup softwaru Sailviewer. Na 

základě doporučení vzdělávání bude probíhat ve spolupráci s Jakubem Kozelským (téma – 

Sailviewer) a Johankou Kořánovou Nápravníkovou (téma – sportovní příprava). 

4. Jachtařská akademie 

Zdeněk Sünderhauf nastínil plánované přednášky Jachtařské akademie pro rok 2025. Dále vysvětlil 

technické aspekty práce na webu Jachtařské akademie, které budou zahrnovat prvky AI a splní 

požadavky na bezpečnost webových stránek.  

5. Čerpání rozpočtu 

Čerpání rozpočtu probíhá průběžně.  
 

6. Návrh plánu činností 2025 
• Školení trenérů 3. třídy - 3x (2x na jaře, 1x na podzim)  

• Přednášky - Jachtařská akademie – leden až březen - celkem 8x 

• Vzdělávání pro vybrané trenéry pracující se softwarem Sailviewer – leden až březen 2025 

• Upgrade webu Jachtařská akademie 

• Metodická příručka 
 

7. Návrh rozpočtu pro rok 2025 
 
Byl navrhnut rozpočet 600 000,- pro rok 2025, tak aby mohli být uskutečněny činnosti pro rok 2025 
v odpovídající kvalitě.  

 

https://www.sailing.cz/clanky/skoleni-treneru-iii-tridy-vpraze


 
 

 

8. Ostatní 
Dne 3.10.2024 uskutečnila schůzka spolupracujících sportovních svazů a FTVS UK – ohledně 
trenérské licence A. Za TMK se zúčastnil Štěpán Novotný. Schůzka byla zaměřena závěrečné práce 
trenérské licence A, využívání/zneužívání AI a apelaci na sportovní svazy a dostatečné vedení 
závěrečné práce. 

 
Zapsala: Petra Kafková    

  
  
 

 



 
 

 

Zápis z jednání Sportovního úseku ČSJ (SÚ ČSJ) 

Jednání se uskutečnilo dne 29.10.2024 od 20:00 prostřednictvím MS Teams. 

 

Přítomen: Štěpán Novotný (ŠN), Jakub Halouzka (JH), Petr Přikryl (PP), Johana Nápravníková 
Kořánová (JNK), Karel Bauer (KB), Miroslav Horák (MHK), Tomáš Musil (TM), Patrik Hrdina (PH), 
Milan Hájek (MH), Roman Teplý (RT), Petra Kafkova (PK), 

Nepřítomen: Petr Rychnovský (PR) 

Hosté: J. Hirnšál, M. Soušek, V. Brabec 

1. Zaslání nominace pro J. Castro do Executive committee IQFoil class (projednáno na 
jednání SÚ dne 8.10.2024) 

ŠN předložil návrh na zaslaní nominace do Executive Commitee IQFoil class pro španělského 
trenéra J. Castro, který spolupracuje se sestrami Švíkovými.  

Pro: ŠN, KB, JNK, JH, PK, MH, PP, TM, MHK, PH; Nehlasoval: PP, RT 

 

2. Návrh na zařazení reprezentanta do Top Team ČOV pro rok 2025 

ŠN předložil návrh na zařazení K. Švíkové do Top Team ČOV pro rok 2025. 

Pro: ŠN, KB, JNK, JH, PK, MH, PP, TM, MHK, PH, PT; Nehlasoval: PP 

 

3. Složení Reprezentačního družstva pro rok 2025 

ŠN předložil návrh na složení RD pro rok 2025. Jedná se o jmenný seznam. Budgety a systém 
podpory budou řešeny na listopadové schůzi Sportovního úseku.  

Závodník  Lodní třída 

RD 

Klára Himmelová 2002 ILCA 6 

Linda Dokoupilová 2006 ILCA 6 

Zosia Burská 2001 49er Fx 

Sára Tkadlecová 1999 49er Fx 

David Drda 2005 IQFoil 

Kateřina Švíková 2001 IQFoil 

Barbora Švíková 2004 IQFoil 

Kristýna Piňosová 2005 IQFoil 

Nela Sadílková 2006 IQFoil 

Kateřina Altmanová 2004 IQFoil 

Vojtěch Koška 2005 Formula Kita 

Lukáš Kraus 2006 49er Fx 

Ondřej Baštář 2006 49er Fx 

Jindřich Houštěk 2004 Formula Kita 

Dominika Braunová 2005 Formula Kita 

 

Pro: ŠN, KB, JNK, JH, PK, MH, PP, TM, MHK, PH, PT; Nehlasoval: PP 

 

 

 



 
 

 

4. Složení SPS Optimist na rok 2025 

ŠN předložil návrh KM na složení týmu SPS Optimist na rok 2025: 

 

Pro: ŠN, KB, JNK, JH, MH, PP, TM, MHK, PH, PT; Zdržela se: PK; Nehlasoval: PP 

 

5. Složení SCM ILCA 4 na rok 2025 

ŠN předložil návrh KM na složení týmu SCM ILCA 4 na rok 2025: 

Jméno Ročník 

ILCA 4 SCM A 

Vladimír Kováč 2010 

Richard Kováč 2008 

Daniel Beroun 2009 

Roxie Berta Bartůšková 2010 

Liliana Dymáková 2010 

Tereza Chlumská 2010 

ILCA 4 SCM B ILCA 4 

Emma Mahr 2010 

Barbora Ottová 2009 

  

 

Pro: ŠN, KB, JNK, JH, MH, PP, TM, MHK, PH, PT, PK; Nehlasoval: PP 

 

6. Složení SCM ILCA 6 na rok 2025 

ŠN předložil návrh KM na složení týmu SCM ILCA 6 na rok 2025: 

 

Jméno Ročník 

ILCA 6 SCM A  

Tatiana Bělunková 2008 

Beata Dokoupilová 2008 

Jan Bělík 2007 

Jan Valenta 2007 



 
 

 

Jeremiáš Přikryl 2007 

Jiří Tomeš 2010 

ILCA 6 SCM B   

Jan Kříž 2008 

Jan Fikáček 2007 

Helena Hýžová 2008 

Federico Milan Falc 2007 

 

Pro: ŠN, JNK, JH, MH, TM, MHK, PH, PT, PK; Zdržela se: KB, PP; Nehlasoval: PP 

 

7. Složení SPS T293 a SCM IQFoil na rok 2025 

ŠN předložil návrh KM na složení týmu SPS T293 a SCM IQFoil na rok 2025: 

Jméno Ročník   

Šimon Skřepek 2007 SCM 

Alex Lojínová 2007 SCM 

František Burda 2010 SCM 

Štěpán Loužek 2008 SCM 

Zdeněk Plch 2009 SCM 

Marek Křenek 2010 SCM 

Anna Bauerová 2008 SCM 

Ina Bauerová 2010 SCM 

Nicol Quittnerová 2010 SCM 

Natálie Quittnerová 2007 SCM 

Kristýna Štěpánková 2010 SCM 

      

Jindra Piňos 2011 SpS 

Jakub Roušal 2012 SpS 

 

Pro: ŠN, JNK, JH, MH, TM, MHK, PH, PT, PK, KB, PP; Nehlasoval: PP 

8. Rozdělení budgetů pro Para sport na rok 2024 

ŠN předložil návrh na přidělení budgetů pro Para sportovce na rok 2024: 

Budgety para dotace od NSA 

Celkem 46 727 Kč 

D. Bína 23 363,5 Kč 

A. Sadílek 23 363,5 Kč 
 

Pro: ŠN, JNK, JH, MH, TM, MHK, PH, PT, PK, KB, PP; Nehlasoval: PP 

 

 

 

 



 
 

 

9. Přidělení svazových lodí Laser na rok 2025 

ŠN předložil návrh na přidělení svazových lodí Laser na rok 2025: 

Přidělení lodí Laser na rok 2025 

Antonín Brückner 192635 

Sofie Čaganová 216800 

Johana Klímová 203038 

Jiří Fišer 190137 
 

Pro: ŠN, JNK, JH, MH, TM, MHK, PH, PT, PK, KB, PP; Nehlasoval: PP 

 

Zapsal: Štěpán Novotný                     Na vědomí: KVS, KM, TMK 

 



 
 

 
 
 

Přehled PR září a říjen 2024  
 
1) Hlavní závody a akce propagovány v médiích i na sítích (web, Facebook a Instagram ČSJ) 
 

• Česká námořní rallye – ČT Branky, ČT Dobré ráno, Radiožurnál sport, Nová večerní Praha, České 
novinky… 

• 30 let Laseru v ČR – Deníky, Sport foto média, Nová večerní Praha, České novinky, Pražský magazín, 
Magazín Inspirace 

• MSJ iQFoil Švýcarsko – Sport foto média 

• Závody v Praze – Rádio Signál, Kudy z nudy, Nová večerní Praha, Naše Praha, Česko objektivem, Naše 
voda, Magazín Inspirace 
 

Mediální výstupy jsou na: https://www.sailing.cz/jachting-v-mediich 
 
1) Vyúčtování akcí LODM, OH Festival a MČR mládeže – je dokončené. 
 
2) Připravila jsem návrh Směrnice pro reprezentanty – zásady předávání PR materiálů a prezentace na 
soc. sítích. – viz zápis z jednání PR komise ze 12. 3. 2024  
 
3) V září proběhla prezentace Začni s jachtingem na sítích. 
 
4) Jachtař roku  
- připravila jsem návrh nominací 
- domluvila jsem místo a termín – vyhlášení se bude konat na Golfu Hostivař 29. 11.  
- zadala výrobu pohárů 
- domluvila jsem partnery akce – Helly Hansen, YachtNet, Hostivar… 
 
5) 30 let Laseru v ČR a MČR  
Zúčastnila jsem se této akce na Nových Mlýnech, zajistila fotodokumentaci, prezentaci v médiích a 
pomáhala ZK 
 
6) Velikonoční regata 
Po několik let trvajících jednáních s pořadateli, osobní účasti na Velikonoční regatě a Palagruža Cupu se 
podařilo dojednat, že největší český „offshore“ závod v Chorvatsku (350 závodníků, přes 40 lodí) – 
Velikonoční regata – bude pořádán pod ČSJ 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.sailing.cz/jachting-v-mediich


 
 

 
 
 

Přehledy: 

 
Sledující Facebook 1. 9. 3 771/30. 9. 3 790 
Sledující Facebook 1. 10. 3 790/31. 10. 3 805 
 
Sledující Instagram 1. 9. 1 774/30. 9. 1 780 
Sledující Instagram 1. 10. 1 782/31. 10. 1 786 
 
 
Dosah příspěvků: 1.–30. 9. 
 
Facebook 
 

 
 
Instagram 
 

 
 



 
 

 
 
 

Dosah příspěvků: 1.–31. 10. 
 
Facebook 
 
 

 
 
 
Instagram 
 
 

 
 
V září bylo v českých médiích podle monitoringu médií Anopress publikováno 848 příspěvků se zmínkou 
o jachtingu.  
 
V říjnu bylo v českých médiích podle monitoringu médií Anopress publikováno 497 příspěvků se zmínkou 
o jachtingu.   
 

 
 



 
 

 
 
 

Návštěvnost webu www.sailing.cz: 
 

Měsíc Návštěvy Uživatelé Míra okamžitého 
opuštění 

IX.23 112 000 111 000 23 s 

X.23 97 000 76 000 24 s 

XI.23 55 000 44 000 28 s 

XII.23 26 000 22 000 27 s 

I.24 44 000 36 000 27 s 

II.24 38 000 40 000 26 s 

III.24 52 000 48 000 23 s 

IV.24 102 000 98 000 21 s 

V.24 137 000 132 000 18 s 

VI.24 134 000 129 000 19 s 

VII.24 105 000 100 000 20 s 

VIII.24 127 000 122 000 19 s 

IX.24 112 000 101 000 24 s 

X.24 47 000 39 000 39 s 

 
Návštěvnost webu www.zacnisjachtingem.cz: 
 

Měsíc Návštěvy Uživatelé Míra okamžitého 
opuštění 

IX.23 83 81 54 s 

X.23 78 62 57 s 

XI.23 47 43 1 min 17 s 

XII.23 24 22 1 min 32 s 

I.24 87 62 1 min 47 s 

II.24 123 101 58 s 

III.24 143 102 51 s 

IV.24 160 103 1 min 5 s 

V.24 97 69 56 s 

VI.24 127 95 1 min 1 s 

VII.24 133 111 1 min 

VIII.24 108 88 1 min 38 s 

IX.24 107 80 1 min 20 s 

X.24 55 44 1 min 8 s 

 
 

http://www.sailing.cz/
http://www.zacnisjachtingem.cz/


 
 

 
 
 

Plán PR na listopad a říjen 2024 
 
1) Hlavní závody a akce propagovat v médiích: 
 
Jachtař roku 
Rolex Middle Sea Race 
MSJ U19 iQFoil Mallorca 
MČR v Team racingu Optimist 
Regata Jabuka 
 
2) Jachtař roku – program: 
1. 11. Newsletter – hlasování Jachtař roku 
1. 11. Začátek hlasování Jachtař roku 2024 
15. 11. Konec hlasování Jachtař roku 2024 
29. 11. Vyhlášení ankety Jachtař roku 2024 + setkání reprezentantů – v Praze v klubovně Golfu Hostivař 
 
3) Newsletter pro členy – připravit další vydání s informací o Jachtaři roku 
 
4) Zhodnocení PR za roky 2021-2024 – připravit do konce listopadu 
 
5) RODOP iQFoil Team – propagace podle smlouvy 
 
6) Pokračovat v jednání se stávajícími i potenciálními partnery ČSJ 
 
7) Začni s jachtingem – zpracovat vyhodnocení – do konce listopadu 
 
8) Každý měsíc připravit pro VV návrh na ocenění nejlepších výsledků za daný měsíc, zároveň připravit 
samostatný článek na web. 
 
2025: 
- Nová instruktážní videa o jachtingu a windsurfingu – zjistit natáčení s našimi olympioničkami ve 
spolupráci s ČOV – bude se řešit na jaře 
 
- E-shop – schůzka s HH pro zjednodušení objednávání, připravujeme kolekci oblečení na vodu pro trenéry 
a neopreny pro závodníky – domluveno na příští rok 
 
 
31. 10. 2024, Eva Skořepová 
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